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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor oldják meg az Elios okozta botrányos 
szekszárdi közvilágítási állapotokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szekszárd  összesen  748  millió  forintot  fizetett  ki  a  közvilágítás  korszerűsítéséért  két  pályázat
keretében, amelyet a korábbi Tiborcz-érdekeltségbe tartozó Elios hajtott végre. A „korszerűsítés”
azonban  sötétségbe  borította  a  várost,  amit  jól  kifejeznek  a  témában  érkezett  választópolgári
jelzések. Csak néhány ezek közül, amik az elmúlt hónapokban születtek:

- „Kölcseyn, Wosinskyn napok óta nincs világítás. Ez már régebben is többször előfordult.”

- „Dienes tízemeletesek előtt hónapok óta nincs közvilágítás, a játszótérnek az a része is sötét.” 

- „A Tinódin, de a Kölcseyn is kritikán aluli a közvilágítás.”

- „Az egész város sötét.” 

-  „Reggel fél  6-kor akkorát estem a Zrínyi Iskola előtt,  korom sötét  volt  az egész utca,  a jobb
oldalam elég rendesen lezúztam.” 

- „Energiatakarékos lámpák ezek! Nem világítanak, nincs fogyasztás.”

A kellemetlenségek mellett azonban a sötétség súlyos következményekkel is járt: a félhomályban az
egyik önkormányzati képviselő szeme láttára gázoltak el egy gyalogátkelőhelyen egy fiatalembert,
aki komoly sérüléseket szenvedett.

Bizonyára egyetért velem abban, hogy ezek a körülmények méltatlanok Szekszárdhoz, hiszen évek
óta sötétségben él a város, hiába jelzik szinte naponta a lakók a problémát, a helyzet változatlan.
Figyelemmel  arra,  hogy a  kormányzatnak  komoly  szerepe  volt  abban,  hogy -  a  végeredményt



 
ismerve - arra alkalmatlan cégre bízták a városi közvilágítás korszerűsítését, jogosan merül fel az
igény a szekszárdiak részéről, hogy a Kormánynak meg kell oldania az általa közvetve okozott
áldatlan állapotokat.

Minderre való tekintettel kérem válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Mit kívánnak tenni a szekszárdiak biztonságáért, a közvilágítás megfelelő színvonalának
azonnali helyreállításáért?

2. Ki a felelős a baleseteket előidéző elégtelen közvilágításért?

Várom válaszát.
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